
PROTOKÓŁ NR LIII/ 2022
z posiedzenia LIII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Gostyninie VIII kadencji

z dnia 12 października 2022 r.
Stan – 15
Obecni – 9
Obrady rozpoczęto o godzinie 16:00, a zakończono o 16:35.

Do punktu 1

Otwarcie obrad.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Reder –  Witam  radnych  przybyłych  na
dzisiejszą sesję,  witam naszych gości: witam Panią Skarbnik Panią Bożenę Sokołowską,
witam Sekretarza Miejskiego Panią Hannę Adamską, witam Adwokata Konrada Wypycha,
witam wszystkich gości. 
Wpłynął wniosek do Przewodniczącego Rady Miejskiej o zwołanie sesji nadzwyczajnej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder –  odczytał wniosek Burmistrza Miasta
Gostynina o zwołanie sesji nadzwyczajnej – treść wniosku stanowi załącznik do protokołu. 
Proszę  Państwa  mamy przygotowane  bezpośrednie  łącze  z  Panem Burmistrzem Panem
Pawłem Kalinowski, stało się tak, że nieobecni w pracy jest zarówno Pan Burmistrz jak i
Pani Wiceburmistrz i nie chcielibyśmy, żebyście Państwo pozostali w pewnej niepewności,
że pod nieobecność kierownictwa urzędu podejmowane są uchwały, dlatego będziemy mieli
bezpośrednie połączenie z Panem Burmistrzem.  
  
Do punktu 2

Przyjęcie porządku obrad.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Reder –   Odczytał  proponowany  porządek
obrad. 

Do porządku obrad nie wnoszono uwag i propozycji zmian. 

Za przyjęciem porządku obrad głosowano następująco:

Za – 9: Bryłka Katarzyna, Jaśkiewicz Czesław, Lewandowski Stanisław, Majchrzak Anna,
Ozimek  Bogdan,  Pieniążek  Urszula,  Reder  Andrzej,  Śniecikowska  Renata,  Wróblewski
Stanisław. 

Przeciw – 0.

Wstrzymało się – 0.



Porządek obrad został przyjęty.

Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Podjęcie uchwały zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Gostynina na rok 2022.
4. Podjęcie  uchwały  zmieniająca  uchwałę  nr  297XLI/2021  Rady  Miejskiej

w  Gostyninie  z  dnia  29  grudnia  2021  roku  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej na lata 2022-2034.

5. Sprawy różne.
6. Zamknięcie obrad.

Do punktu 3 

Podjęcie uchwały zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Gostynina na rok 2022.

Skarbnik Miasta Bożena Sokołowska – Szanowni Państwo, zaszła konieczność zwołania
sesji nadzwyczajnej i podjęcia uchwały z tego względu, że zmieniają się kwoty trzech zadań
jakie mamy do realizacji przy dofinansowaniu ze środków zewnętrznych. Jeszcze wtedy
kiedy  pan  Burmistrz  był  w  pracy  było  uzgadniane  zwołanie  tej  sesji.  Żeby  te  zadania
zrealizować,  a  szczególnie  jedno,  a  mianowicie  zadanie  „Pod Biało-czerwoną”  –  zakup
masztu  i  flagi  wraz  z  ich  instalacją  w  miejscowości  Gostynin  w  ramach  projektu
Pod Biało-czerwoną, który ma swój termin realizacji do 10 listopada tego roku. Dochody
i  wydatki  ogółem  zwiększą  się  o  kwotę  751.153,00  zł.  Będą  zmiany  w  dochodach
bieżących, a także w dochodach majątkowych i zmiany w wydatkach bieżących jak i w
majątkowych.

1. Dochody bieżące budżetu Miasta:
1) w dziale 756 dokonuje się następujące zmiany:

a) kwotę 3.682,00 zł zwiększa się wpływy z podatku od działalności gospodarczej
osób fizycznych, opłacanego w formie karty podatkowej;

b) o  kwotę  25.101,62  zł  zwiększa  się  wpływy  z  podatku  od  czynności
cywilnoprawnych osób prawnych – w tym okresie są to ponadplanowe dochody. 

2) w dziale 801 o kwotę 31.595,38 zł zwiększa się dotacje celowe otrzymane z powiatu
na  zadania  bieżące  realizowane  na  podstawie  porozumień  (umów)  między
jednostkami samorządu terytorialnego na podstawie Umowy nr WRR/000472/07/D/1
z Powiatem Gostynińskim z dnia 6 października 2022 r. w sprawie dofinansowania
ze  środków  PFRON  programu   pn.  „Likwidacja  barier  architektonicznych  w
Przedszkolu nr 2 z Oddziałami Integracyjnymi w Gostyninie poprzez przebudowę
łazienki przy Sali nr 21”;



3) w  dziale  852 zwiększamy  na  podstawie  złożonego  zapotrzebowania  środki  na
wypłaty dodatków dla gospodarstw domowych, których termin realizacji  jest do 21
września i jest to kwota 555.390,00 zł. i przesunięcie z wpływów z usług  5.000,00
zł., na zwiększenie wpływów z pozostałych odsetek w dziale 852.  

4) w dziale 855 o kwotę 2.000,00 zł zwiększa się wpływy z pozostałych odsetek;
2. Dochody majątkowe Budżetu Miasta:

1) w dziale 020  o kwotę 4.025,00 zł zwiększa się wpływy ze sprzedaży składników
majątkowych –dotyczą sprzedaży drewna pozyskanego z naszego lasu komunalnego.

2) w dziale 700 o kwotę 29.399,00 zł  zwiększa się wpływy z tytułu odpłatnego nabycia
prawa  własności  oraz  prawa  wieczystego  użytkowania  nieruchomości  -
ponadplanowe  dochody  z  tytułu  sprzedaży  lokalu  mieszkalnego,  który  nie  był
planowany przy tworzeniu projektu  budżetu na 2022 rok. 

3. w dziale 754 o kwotę 100.000,00 zł zwiększa się dotacje celowe otrzymane z budżetu
państwa  na  inwestycje  i  zakupy  inwestycyjne  jako  dofinasowanie  zadania  pn.
„Modernizacja  i  edukacja  w  zakresie  poprawy  bezpieczeństwa  niechronionych
uczestników ruchu drogowego w Gostyninie”.

4. Wydatki bieżące budżetu Miasta:
1) w rozdziale 70007 dokonuje się następujące zmiany:

a) o kwotę 3.000,00 zł zwiększa się wydatki na świadczenia społeczne;
b) o kwotę 3.000,00 zł zmniejsza się wydatki na kary, odszkodowania i  grzywny

wypłacane na rzecz osób prawnych i innych jednostek organizacyjnych;
2) w  rozdziale  75495 o  kwotę  3.130,00  zł  zwiększa  się  wydatki  na  zakup  usług

pozostałych, w ramach realizacji zadania  pn. “Modernizacja i edukacja w zakresie
poprawy  bezpieczeństwa  niechronionych  uczestników  ruchu  drogowego
w Gostyninie”;

W wydatkach majątkowych o kwotę  126.440,00 zł.  wprowadzamy nowe zadanie  do
załącznika  nr  9  uchwały  budżetowej  pod  nazwą  właśnie  „Modernizacja  i  edukacja
w  zakresie  poprawy  bezpieczeństwa  niechronionych  uczestników  ruchu  drogowego
w  Gostyninie”.  Działanie  będzie  polegało  na  wykonaniu  aktywnego  przejścia  dla
pieszych z aktywnym oświetleniem w centrum Miasta Gostynina ul. Rynek, przejście w
rejonie  postoju  TAXI  naprzeciwko  banku  BGŻ.  Ten  projekt  również  zakłada
przeprowadzenie działań edukacyjnych, czyli kwota 3.130,00 zł. będzie przeznaczona na
te działania, a także na zakup tabliczki informującej o dofinasowaniu tego zadania. 

3) w rozdziale 80104 o kwotę 114.500,00 zł ( 31.595,38 zł środki z dotacji,  82.904,62
zł udział gminy w realizacji zadania) zwiększa się wydatki na realizację programu
pn.  „Likwidacja  barier  architektonicznych  w  Przedszkolu  nr  2  z  Oddziałami
Integracyjnymi w Gostyninie  poprzez przebudowę łazienki przy Sali nr 21”. Zadanie
to  polega  na  zniesieniu  barier  architektonicznych,  które  umożliwią  korzystanie
z  edukacji  przedszkolnej  dzieciom  z  niepełnosprawnościami.  Łazienka  zostanie
dostosowana  do  użytkowania  przez  dzieci  z  niepełnosprawnością,  w  tym
z  niepełnosprawnością  ruchową,  na  wózkach  inwalidzkich.  Projekt  ma  na  celu



zaopatrzenie  łazienki  w  toaletę,  umywalkę  oraz  natrysk.  Zamontowane  zostaną
również uchwyty, poręcze, dozowniki, podajniki do mydła i pomieszczenie istniejącej
toalety zostanie tak przebudowane, aby uzyskać niezbędną przestrzeń dla korzystania
tych  dzieci  z  niepełnosprawnością.  Łączny  koszt  projektu  wynosi  114.400,00  zł.,
113.350, 00 zł. roboty budowlane i tablica informacyjna, mam napisane 50 zł. To były
koszty podane do wniosku, już te koszty troszeczkę wzrosły, bo sama tablica będzie
kosztować 130 złoty.      

4) w rozdziale 85295 dokonuje się następujące zmiany:
a) o kwotę 544.500,00 zł zwiększa się wydatki na świadczenia społeczne;
b) o  kwotę  7.281,84  zł  zwiększa  się  wydatki  na  wynagrodzenia  osobowe

pracowników;
c) o kwotę 1.251,75 zł zwiększa się wydatki na składki na ubezpieczenie społeczne;
d) o kwotę 178,41 zł zwiększa się wydatki na składki na Fundusz Pracy;
e) o kwotę 2.000,00 zł zwiększa się wydatki na zakup materiałów i wyposażenia;
f) o kwotę 178,00 zł zwiększa się wydatki na zakup usług pozostałych.

5. Wydatki majątkowe budżetu Miasta:
1) w rozdziale 70007 o kwotę 55.251,00 zł zmniejsza się wydatki na przedsięwzięcie

pn.  "Budowa  budynku  mieszkalnego  wielorodzinnego  przy  ul.  3  Maja  30
w Gostyninie”. 

2) w  rozdziale  75095 o  kwotę  6.980,00  zł  zwiększa  się  zadanie  inwestycyjne  pn.
“Budowa masztu flagowego z flagą Polski w ramach projektu „Pod Biało-czerwoną”.

W ramach  tego  zadania  będzie  zakupiony  14  metrowy  maszt  oraz  flagi  i  tabliczka
informująca o dofinasowaniu tego projektu. Realizacja tego projektu, to jest termin do
10 listopada 2022 roku. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Reder  –  Czy  Pan  Burmistrz  chciałby  coś
dodać?

Burmistrz Miasta Paweł Kalinowski – Nie, myślę, że jest  wszystko dokładnie wyjaśnione
przez Panią Skarbnik, więc nie, chyba, że są jakieś pytania.  

Radni nie zgłaszali uwag i pytań do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder odczytał treść uchwały.                                   
               

Za podjęciem uchwały głosowano następująco;            
      

Za – 8: Bryłka Katarzyna, Jaśkiewicz Czesław, Lewandowski Stanisław, Majchrzak Anna,
Ozimek Bogdan, Pieniążek Urszula, Reder Andrzej, Śniecikowska Renata. 

Przeciw – 1: Wróblewski Stanisław. 



Wstrzymało się – 0.

UCHWAŁA nr 368/LIII/2022 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu w wersji
papierowej. 

Do punktu 4 

Podjęcie  uchwały  zmieniająca  uchwałę  nr  297XLI/2021  Rady  miejskiej
w Gostyninie z dnia 29 grudnia 2021 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na
lata 2022-2034.

Skarbnik  Miasta  Bożena  Sokołowska  –  Oprócz  zmian  objętych  uchwałą  budżetową
również wprowadzamy zmiany jakie były dokonane w budżecie zarządzeniem Burmistrza
z 30 września, a te dotyczyły zwiększenia planu dochodów ogółem, jak i planu dochodów
bieżących, a także wydatków ogółem i wydatków bieżących o łączną kwotę 112.350,02 zł. z
tytułu otrzymanych dotacji celowych z budżetu Państwa na zadania własne, bieżące gmin, a
także  na  zadania  z  zakresu  administracji  rządowej,  oraz  z  tytułu  środków  z  funduszu
pomocy  na  finasowanie  zadań  bieżących  z  zakresie  pomocy   obywatelom Ukrainy.  To
wszystko jest opisane dosyć szczegółowo, dodam tylko, że również tym zarządzeniem były
dokonywane  przeniesienia  pomiędzy  klasyfikacją  budżetową  na  wniosek  dyrektora
MZESZiP.  Została  rozwiązana rezerwa celowa po uzyskaniu pozytywnej  opinii  Komisji
Rozwoju  i  Budżetu,  rezerwa  celowa  na  odprawy emerytalne  i  została  przeznaczona  na
wynagrodzenia  osobowe  w  Miejskim  Ośrodku  Sportu  i  Rekreacji.  Były  również
dokonywane  przeniesienia  wydatków  rzeczowych  na  wynagrodzenia  bezosobowe
w programach przeciwdziałania alkoholizmowi i zwalczania narkomani, w kwocie 4.290,00
zł.  i  w  kwocie  102.000,00  zł   ze  świadczeń  społecznych  na  składki  na  ubezpieczenie
społeczne podopiecznych MOPS.   

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Reder  –  Czy  Pan  Burmistrz  chciałby  coś
dodać?

Burmistrz Miasta Paweł Kalinowski – Dziękuję, nie mam uwag. 

Radna Renata Śniecikowska – Chciałam zapytać o kwotę 4.290,00 zł. na wynagrodzenia
jeżeli dobrze zrozumiałam do realizacji zadań w zakresie przeciwdziałania alkoholizmowi,
narkomanii, jakby Pani Skarbnik mogła przybliży o co chodzi?

Skarbnik Miasta Bożena Sokołowska – Nie mam przy sobie tej zmiany, ale być może, że
pracownicy którzy obsługują te programy  w Urzędzie, był zatrudniony albo psycholog do
realizacji projektu, ale może odpowiem telefonicznie, bo nie mam szczegółowych danych.



Radna Renata Śniecikowska – Ja chciałabym wiedzieć, ponieważ jest niebagatelna suma,
około pół miliona złoty z akcyz, która jest wydawana w całości na realizację tego programu,
więc  chciałabym  wiedzieć  dlaczego  jeszcze  ponad  4.000,00  zł.  trzeba  skądś  brać  na
realizację  zadania,  w  ramach  tego  programu  wydawać,  bo  myślę  sobie,  chyba,  że  źle
rozumiem, że pół  miliona złoty, to jest duża suma, żeby spełnić wszelkie potrzebny w tym
zakresie. Poprosiłabym o wyjaśnienie, bo będę  głosować przeciw.

Skarbnik Miasta Bożena Sokołowska – To znaczy mogę powiedzieć w ten sposób na ten
moment,  bo nie mam przy sobie bardziej  szczegółowych danych.  Jest  tak,  że programy
realizują Stowarzyszenia, bądź osoby fizyczne prowadzące działalność gospodarczą i one
dostają dotacje z której później u na rozliczają się, a część wydatków, które ponoszone są
w  ramach  tych  programów  realizują  pracownicy  Urzędu  Miasta  i  wtedy  zostają
podpisywane umowy na określone wydatki.

Radna Renata Śniecikowska – To proszę mi powiedzieć w takim razie, bo rozumiem, że
jeżeli pracownicy Urzędu Miasta zajmują się tym i na to nie ma środków z akcyz, no to
zrozumiałe  jest,  że  pracownicy  muszą  to  wynagrodzenie  otrzymać,  natomiast,  może
wybiegam, ale będzie znowu, nie pamiętam, czy jeszcze w tym roku,  czy w przyszłym
omawiana kwestia programu przeciwdziałania alkoholizmowi i uzależnieniom, czy jest taka
możliwość, żeby z tych funduszy, z tych zasobów pieniężnych, które są przeznaczone na
realizację  tych  programów,  przez  osoby,  które  mają  działalność  gospodarczą,  czy  jest
możliwość przesunięcia do budżetu miasta, tak żeby nie trzeba było wyasygnować nowych
środków na to?

Skarbnik Miasta Bożena Sokołowska – Ale my w tym momencie nie asygnujemy nowych
środków, tylko przesuwamy.

Radna Renata Śniecikowska – Tak, ja wiem, Państwo przesuwają, natomiast to też jest do
realizacji  tych  zadań  w  ramach  przeciwdziałania  alkoholizmowi  i  narkomanii.  Ja  tak
uporczywie dopytuje,  ponieważ być może nie  pochylaliśmy się nad tym jakoś bardziej,
wnikliwie przy omawianiu tych programów przeciwdziałania, natomiast powiem tak – suma
około pół miliona złoty, która idzie na te programy jest dużą sumą, a mam wrażenie, że jest
ona przeznaczana tylko na pewien fragment przeciwdziałania alkoholizmowi i finasowanie
społecznych skutków alkoholizmu, a składają się na to tak naprawdę pieniądze wszystkich
osób,  które  kupują  alkohol.  Może  ja  za  dużo  mówię  na  tej  sesji,  bo  to  w  ramach
późniejszego omawiania programu będę chciała się dowiedzieć, czy jest możliwość z całej
tej  puli  pieniędzy  przeznaczenia  jakiejś  kwoty,  chociażby  na  to,  żeby  wpłynęło  to  do
budżetu miasta i żeby było na takie cele przeznaczane.

Skarbnik Miasta  Bożena Sokołowska –  Jeżeli  chodzi  o  środki,  które  są  pozyskiwane
z opłat na wydawanie zezwoleń na sprzedaż alkoholu, to są to środki znaczone i one nie



mogą  być  przeznaczone  na  inne  cele,  tylko  na  przeciwdziałanie  alkoholizmowi
i przeciwdziałanie narkomanii.

Radna Renata Śniecikowska – Tak, ale Państwo, którzy pracują w Urzędzie Miasta mają
dostać  w tej  chwili  pieniądze,  ja  rozumiem,  że  mają  być  wynagrodzeni  za  współudział
w realizacji tego programu?

Skarbnik Miasta  Bożena Sokołowska –  To nie  są  pieniądze  dla  pracowników,  którzy
zajmują się w urzędzie tym, mają w zakresie obowiązków realizację tych zagadnień, tylko
tak jak powiedziałam, część tych programów i działań jakie są realizowane w ramach tych
programów, realizowane są przez stowarzyszenia, bądź przez osoby fizyczne prowadzące
działalność gospodarczą, a pracownicy urzędu realizują inne zadania i w ramach tych zadań
organizację  jakiegoś  programu  organizują  już  pracownicy  np.  zatrudnią  psychologa  na
przeprowadzenie pogadanki,  to na takie cele są te środki.  Nie dla pracowników urzędu,
pracownicy urzędu dostają wynagrodzenie z tytułu umowy o pracę. Te środki nie mogą być
przeznaczone na wynagrodzenia pracowników urzędu.   

Radna Renata Śniecikowska –  Ale dla psychologa, który uczestniczy w pogadance mogą
być?

Skarbnik Miasta Bożena Sokołowska  –  Tak,   najprawdopodobniej na taki cel  zostają
przesunięte  tutaj,  przypuścimy  z  zakupów,  czy  usług,  które  wiedzą,  że  nie  będą
zrealizowane. 

Radna  Renata  Śniecikowska  –  A  to  nie  jest  dublowanie  działań,  w  kierunku
przeciwdziałania alkoholizmowi, bo są stowarzyszenia, które to robią i robi to jeszcze raz
Urząd Miasta?

Skarbnik Miasta Bożena Sokołowska – Nie, to jest w ramach innych działań.

Radna  Renata  Śniecikowska  -  Nie  będę  tego  przedłużała,  dziękuję,  jakby  bardziej
wnikliwie podejdę do tego jak będą omawiane te programy, bo trochę tego nie rozumiem
i trochę budzi to mój opór wewnętrzny. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder odczytał treść uchwały.                                   
               

Za podjęciem uchwały głosowano następująco;            
      

Za – 4: Majchrzak Anna, Ozimek Bogdan, Reder Andrzej, Śniecikowska Renata. 

Przeciw – 2: Bryłka Katarzyna, Wróblewski Stanisław. 



Wstrzymało się – 2: Jaśkiewicz Czesław, Pieniążek Urszula.

Radny Stanisław Lewandowski nie brał udziału w głosowaniu. 

UCHWAŁA nr 369/LIII/2022 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu w wersji
papierowej. 

Do punktu 5 

Sprawy różne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder –  Czy Pan Burmistrz chciałby zabrać
głos w sprawach różnych?

Burmistrz Miasta Paweł Kalinowski – Nie, dziękuję. 

W sprawach różnych nie podjęto tematów. 

Do punktu 6 

Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Reder  –  Zamykam obrady  LIII  sesji  Rady
Miejskiej VIII Kadencji. Dziękuję wszystkim za przybycie.

Przewodniczący Rady Miejskiej

      Andrzej Hubert Reder 

 

    
 

      



 
  


